
 

 

 

 

 

ДО 

Г-Н ВАСИЛ ТЕРЗИЕВ 

КМЕТ НА СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

 

ЧРЕЗ 

Г-Н ЦВЕТОМИР ПЕТРОВ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА СТОЛИЧНИЯ 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

 

ПИТАНЕ 

от 

Пламен Данаилов 

общински съветник от ПП „Има такъв народ“ в 

Столичен общински съвет 

 

относно: Готовността на Столична Община да регистрира търговско дружество 

търговец на електроенергия. 

 

Уважаеми г-н Терзиев, 

 

Столична община, заедно с общинските предприятия  и търговските дружества, 

които притежава, е един от големите консуматори на електроенергия. Различните 

структури закупуват необходимата им електроенергия от различни търговци, 

включително и нерегистрирани търговци за търговия с електроенергия. 

В тази връзка, моля за устен отговор по съответните въпроси:  

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, http://www.sofiacouncil.bg 



1. Каква е цената на която се закупува електроенергията от Столична община, респ. 

от общинските предприятия? 

2. Каква е готовността на Столина Община да създаде и регистрира търговско 

дружество търговец на електроенергия? 

 

 

10.04.2024г.     С уважение: 

гр. София 
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